
Bestyrelsesmøde den 10. februar 2024 

 

Tilstede: Henrik, Jan, Lars, Kaj og Susanne 

Referent: Susanne 

 

Økonomi 

Regnskab og budget for 2024 blev gennemgået. 

Veje og Stier 

Vi skal regne med 2 læs grus til vores veje.  

Vi undersøger, hvilke muligheder der er til ukrudt bekæmpelse uden brug af gift. 

Der er kontakt til diverse entreprenører, for pris og muligheder. 

Generalforsamlingen  

Vi fik behandlet indkomne forslag. 

Eventuelt 

Mulig kontingent forhøjelse, kommer helt an på, hvad prisen bliver på ukrudt bekæmpelse. 

Overvejer kontakt til Hegnstilsynet. Nogle grundejere har fjernet en del af grunderejerforeningens 

læbælter. 

 


